
FAU-møtereferat 19.11.2024

Tid: Tirsdag 19.11.24 kl. 19.00-20.30 

Sted: Midtun Skole 

FAU medlemmer:

1.trinn Mari H. Birkeland Anja Disa G. Aase

2.trinn Caroline Nysæter Ida Engseth Baardson

3.trinn Petter Schjelderup Jørn Dahle

4.trinn Olav Melgren Ida Løvik/Solfrid Hernes

5.trinn Kristine R. Størksen Charlotte A.L Krydsby

6.trinn Kristin Iversen Irene Aase-Kvåle

7.trinn Hilde Stabell Irene Matre Thowsen

Representant fra Midtun skole: Rektor Trond Sandal.

Saksnr Sak Innhold Notat

18-24/

25 

Godkjenning av 
referat fra møtet 
01.10.24

Kommentarer til referat.

19-24/

25 

Godkjenning av 
innkalling

Kommentarer til innkalling.

20-24/

25 

Rektor

informerer 

Siste nytt fra skolen 

● Innsamling til åpen skoledag: Ble samlet inn ca. 22.000

kroner i all hovedsak fra kafedrift. Vellykket. Ikke så mange

som kom bort på stand (Urafiki prosjektet), men de satte pris

på å være til stede på skolen.



Redegjørelse om lunsj/undervisningstid 

● Under lunsjen er det god tid til å gjøre mye sosialt og her

brukes lærerressurser/undervisning. Om læreren kun har

tilsyn på denne tiden er arbeidsavtalen klar på at om lærere

samhandler med en elev er det undervisning. Om man ikke

har samhandling så blir det tilsyn. Om vi skulle tatt hele

lunsjen ut i tilsyn er det utfordrende med tanke på ulike

årstimetall hos lærerne. Ytterste konsekvens er at man må ta

større grupper hvor det kun er en voksen som har tilsyn om

det skjer noe. 

● Skoletiden blir ikke kuttet på grunn av undervisningstid

under lunsjavvikling. Det er ikke 30 min som blir tatt av

undervisningstid, kun ca. snitt 12 minutter, men dette gjelder

ikke alle trinn. Samme lengde på Midtun skole som andre

bergensskoler. Rektor har sammenlignet med andre skoler i

Fana bydel. 

● Ellers innspill fra rektor på temaet:

o Arbeidsplan for lærere: Bunden tid er 33 timer i uken

hvor 19.5 timer er undervisning. 

o Det er mange lærere som leser i lunsjtiden for

elevene.

o PISA og forskning: Grunnen til at leseferdigheter

faller er grunnet lesekondisjon. Man har ikke

tålmodighet til å sitte i ro med en bok. Barn blir ikke

lest for i like stor grad lenger, dette gjelder både på

skolen og i hjemmet. Derfor oppmerksomhet på

høytlesning under lunsjavikling.

Plan for fadderordning

● Ved Midtun skole har man ikke hatt faddervirksomhet før

inntil for to år siden. Grunnen til dette var at opplevelsen av

fadderordning var delt i ansattgruppen. Den tradisjonelle

fadderordningen som var, gikk noen barn inn for det (leie og

følge elever) og andre gjorde ikke det. Det ble store

forskjeller. På bakgrunn av dette ble det valgt å ikke ha

fadderordning. Ansattstab har økt drastisk siden rektor

startet og man har med seg ulike erfaringer. Tanken bak

fadderordning nå er å skape trygghet for de minste elevene.

De større elevene skal vise omsorg og omtanke. Skal ikke

være en til en fadderordning, men felles mellom trinn.

4.trinn har fadderkurs, så er 5. trinn fadder for 1 trinn.,

6.trinn fadder for 2.trinn og 7.trinn fadder for 3.trinn.



Sosiale og faglige aktiviteter. Hva blir gjort i år? Rektor viser

til eksempel fra aktiviteter på trinnene:

1.og 5. trinn: 
o Lesestund onsdag 20.11 
o Begynnelsen av desember skal de ha felles

skøytedag
o Nærmere jul skal de spise grøt 

2.og 6:
o Lesedager 
o Juleverksted 
o Skøytedag 
o Påskeverksted 
o Uteskole i mai 

3.og 7: 
o Bli kjent dag med lesing 
o Akedag 
o Skøytedag 
o Felles turdag 

4.klasse: Får opplæring ut fra hva som er behov til de skal være

fadder i 5.klasse.

Rektor sier at de er åpne for å høre tilbakemeldinger og ta til seg

andre aktiviteter. 

Ellers informerer rektor om at Midtun skole er en attraktiv skole. Ved

rekruttering får vi mange gode søkere. Her er mange flinke ansatte,

og vi hører hva de har av erfaringer på slike ordninger som fadder.

Ulikt hvor mye det er informert ut til foreldregruppe om

fadderordning. Her kan Midtun skole bli bedre på informasjonsflyt

ref. rektor. 

21-24/

25 

Runde rundt

bordet 

Spørsmål til rektor? 

1.trinn foreldre: 

I hvilken grad blir det brukt skjerm ved Midtun skole? 

● Svar fra rektor: Skjermbruk skal begrenses. Det skal gis et

pedagogisk utbytte. Det skal alltid gjøres en avregning om

digital undervisning gir noe mer enn det ellers ville gjort. Om

ikke bør man la være. Rektor har tatt videreutdanning i bruk

av digitale hjelpemidler, og Midtun skole skal ha et

utviklingsarbeid på dette de to neste årene.

2.trinn foreldre: 

Ingen saker



3.trinn foreldre:

Petter og Jørn (FAU kontakter 3. trinn) tar opp behovet for felles

retningslinjer for facebook-sidene til trinnene; hva skal publiseres og

hva skal ikke publiseres her. Har med eksempel fra retningslinjer fra

Ulsmåg skole. Inspirerer. Konkl. Sender det ut til FAU gruppen på

e-post for innspill.

Rektor: Det kommer også til oss hva som foregår i Facebook grupper.

Det kan ikke de ansatte blande seg i. Oppfordring fra skolen: Er det

ting som omhandler barnet, kom til oss. Er det noe som handler om

foreldrene imellom? Snakk sammen om det, ikke diskuter i en

gruppe. 

Ingen saker meldt fra foreldregruppen fra 3.trinn.

4.trinn foreldre: 

● Gladsak: Aktiviteter og fordeling av ansvar på SFO. Mange

aktiviteter som arrangeres av Daniel. Gjør en veldig god jobb.

Spørsmål om ressurser er jevnt fordelt mellom trinnene? 

● Svar fra rektor: Ressursmessig er man bemannet opp etter

antall elever og elever med særskilte behov, så her er det

noen trinn som har god bemanning, mens andre ikke har like

mye. Rektor sier at de har ansatt mange nye til SFO i år. Fått

inn mange dyktige fagpersoner (fra barnehage), og det er

ikke en selvfølge. Det skjer gode aktiviteter på alle trinn alle

dager ut fra rammene de har. 4.klasse har færre elever på

SFO enn de andre, så det er praktisk mulig å tilby et

attraktivt SFO-tilbud. 4. trinn er et eget satsingsområde, for å

redusere frafallet av elever på SFO på dette trinnet.

● Sak 2: Juleavslutning. For noen år siden ble det etterspurt

juleavslutning hvor svar var at det er en ekskluderende

aktivitet. Dette kan være en hyggelig anledning til å samles.

Ansatte ved Midtun skole: Her er ulike ønsker. Om FAU

ønsker at Midtun skole skal vurdere dette på ny, så er det

mulighet for å drøfte dette med personale for neste år. 

● Konklusjon: Rektor løfter dette tema i ansattgruppen

og tilbakemelder ved neste FAU møte om det i det

hele tatt er aktuelt, dette vil i så fall være i stedet for

høst/vinterfest (ikke i tillegg). Trinnkontakter på de

ulike trinn står fritt til å arrangere egne

juleavslutninger, om dette er ønskelig på trinnet.

5.trinn foreldre: 

● Skolevei som man er bekymret for: Trafikkmengde og

manglende overgangsfelt (bla ut Sundts veg). Løfte det til de



som kan gjøre noe med det, melde til kommunen. Rektor har

ikke noe virkemiddel til å gjøre noe med dette. Gi gjerne

beskjed om det blir sendt bekymringsmelding til kommunen,

så kan også Midtun skole støtte opp om innspill. 

6.trinn foreldre:

Ingen saker 

7.trinn foreldre:

● Innkalt ekstraordinært møte med politi vedr. bruk av sosiale

medier (SoMe) for 7.trinn. Deling av seksuelt innhold mellom

elever. 

● Rektor: Alvorlige ting som er blitt delt mellom elever.

Gruppechater på tvers av skoler og internt på skolen.

Midtun skole har leid inn Barnevakten for

undervisning for 7.klasse som tiltak. Det

tilbakemeldes fra FAU kontakt at dette ble godt

håndtert av Midtun skole.

● Innspill fra FAU leder: Sette ned en gruppe for å

innhente erfaringer fra andre skoler og lage

retningslinjer for hva vi mener for bruk av SoMe på

Midtun skole. 

● Mannsutvalget sin NOU-rapport: Hva gjør Midtun på

bakgrunn av rapporten? Rektor: Hvordan vi møter 5-6 årige

gutter har endret seg de siste årene, nå med mer lek for

læring og bygging av sosial trygghet. Når sosial trygghet er

på plass, kommer læring. Ja, vi retter oppmerksomhet mot

gutter ved Midtun skole. (Folkehelse og livsmestring og

læreplan).

● Klær/eiendeler forsvinner fra skolen. Hendelse med en

narkoman på skolen forrige uke - denne personen tok ikke

med seg klær fra skolen.  

Rektor: Det var ingenting som ble stjålet. Vi har et godt samarbeid

med MO-senteret. Vi snakker mye med barna på Midtun skole om

hvordan man skal møte narkomane og om man finner brukerutstyr

mm. (var vanligere tidligere). FAU melder at det er fint at skolen

melder til foreldre om hendelser som skjer i skoletiden. 

Om det er klær som forsvinner, er det i hovedsak andre elever som

flytter rundt på andres klær (ikke stjeling).



22-24/

25 

Innmeldte saker til

oppfølging

Skolefoto

Fått tilbud om nytt foto 27.11 eller ny justering på farge.

Alle har fått tilbud om skolekatalog på e-post hvor foreldre kan

bestille. 

Om vi skal endre på fotograf for neste år er vi for sent ute. Holder

på Lima og finne en ny fotograf til neste år/til våren?

● Alternativ til Lima: Skolefoto.no, Reimers

Rektor: God kommunikasjon med Lima.

Sak tas opp i neste FAU-møte. 

23-24/

25 

Vedlikehold

uteområde 

Olav sender ut informasjon om det han har fått på e-post.

Rektor sender det han har fått til FAU. 

Sak tas opp i neste FAU-møte.

24-24/

25 

Planlegge

foredrag 

6. trinn ansvarlig 

Kommet innspill om tema eller foredragsholder? 

● Nett og skjermbruk, SoMe-bruk (eks. skolehelsetjenesten
eller Barnevakten) 

● Vold og rus 
● Gleding 
● Rasisme 

FAU tenker at et foredrag om SoMe-bruk kan være nyttig, ref. sak

på 7.trinn. Også fin anledning til å sette ned arbeidsgruppe om

felles retningslinjer om SoMe på Midtun Skole i etterkant av

foredrag.

FAU leder har også fått tilsendt på e-post noen av tilbudene. Dette

sender Mari videre. 

Sette dato? Avhengig av når foredragsholder kan holde

innlegg. FAU kontakter på 6.trinn tar dette videre.

Vi har mulighet for å bruke noe penger på dette. 

25-24/

25

Skoledisco

28.11.24 

5. trinn ansvarlig.

Sliter med å få vakter til å stille opp. Her må man tildele vakter.

Informasjon ut til foreldregruppen: Vi har ikke fått frivillighet til

vakter, så vi er nødt til å sette opp vaktene om ingen melder seg

innen x.frist. Gule vester til vakter (Olav har noen om aktuelt). DJ



fikser leker (limbo, dansekonkurranse med dommer hvor man står

igjen med en jente og en gutt). 

26-24/

25 

Søknad av 
tilskuddordninger

Skal vi dette, hvem - utgår pga tid. Skyve til neste FAU-møte.

Bergen kommune - Nærmiljøpakke - søk midler til

ettermiddagsaktiviteter

27-24/

25 

Trafikkaksjonen Status/noe videre.

Dårlig oppmøte, vanskelig med rekruttering fra foreldregruppen.

Dagsaktuelt på høsten igjen. Avvikles pga for dårlig oppmøte.

28-24/

25 

TV-aksjonen Evaluering. Fortsette med samme ordning?

Fortsetter med samme ordning der Frank Daltveit organiserer TV

aksjonen, og FAU stiller med vakter på aksjonsdagen.

● Må gå gjennom kart (flere kart som var like) til neste år, i

forkant av aksjon.

29-24/

25 

Eventuelt ● Deling av reklame sendt til FAU, hva deler vi videre på

trinngrupper. Tas videre i neste FAU møte.

● Fellessamling for FAU Fana tirsdag 26.11 kl. 18.00.

Invitasjon til at flere kan komme om ønskelig. Olav sender

ut e-post til FAU-gruppen. 

● Kan referat være mer konkret og lett forståelig for

eksterne? Tas videre i neste FAU møte. 

● Sak om bursdag - Olav. Sendes som egen sak til neste FAU

møte. 

Møtedatoer og 
avslutning

Neste møte: 7. januar 2025.

https://www.bergen.kommune.no/innbyggerhjelpen/kultur-idrett-og-fritid/tilskuddsordninger/narmiljotilskudd/narmiljopakke-sok-midler-til-ettermiddagsaktiviteter
https://www.bergen.kommune.no/innbyggerhjelpen/kultur-idrett-og-fritid/tilskuddsordninger/narmiljotilskudd/narmiljopakke-sok-midler-til-ettermiddagsaktiviteter

